
2024年上海国际箱包及皮具展

产品名称 2024年上海国际箱包及皮具展

公司名称 上海贸升展览服务有限公司

价格 .00/件

规格参数

公司地址 上海嘉定区新源路66弄世昶广场21号1001（一部
）

联系电话 17315583638 17315583638

产品详情

打造中国箱包产业领域全品类、一站式采购平台

第20届上海国际箱包展览会作为全球三大箱包展之一，由上海市商务

委员会批准，中国皮革协会、中国轻工工艺品进出口商会、上海市皮

革技术协会、浙江省皮革行业协会联合主办，上海能博会展有限公司

承办，是全球箱包制造商与经销商、品牌商、代理商、贸易商、电商

、设计师、买手等对接交流的高端平台，聚焦箱包产业，汇聚行业产

品、技术、信息、人脉，推动箱包内外贸发展新空间，打造箱包全产

业链生态圈展会。



As one of the world's three major professional bag &luggage show，The 20th

Shanghai international bag show is  approved by the Shanghai Business

Committee,  Hosted by China Leather Association、China Chamber of

Commerce for I/E of Light Industrial Products & Arts-Crafts、Shanghai

Leather Technology Association、Zhejiang Leather Industry Association and

Shanghai Nengbo Exhibition Co.,LTD.It is a platform for connecting the

global luggage manufacturers,dealers, brands、agents, traders ,e-commerce,

designers, and buyers,etc.The show will focus on bag industry, gathering

industry products, technology, information and human resource .  It will

promote the international and domestic trade through creating a new bag

industry chain ecosystem.
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